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Aanleiding 
Lid Van Haga heeft Kamervragen gesteld over het voornemen van de gemeente 
Haarlem om een verbod in te stellen in de openbare ruimte voor vleesreclame. Dit 
is n.a.v. een aangenomen motie van de gemeenteraad om vleesreclame te 
verbieden voor de eigen exploitatie (bushokjes, schermen, etc). 
 
Geadviseerd besluit 
Akkoord gaan met de beantwoording van de Kamervragen. 
 
Kernpunten 

• Lid Van Haga vraagt of een beperking van reclame op vlees effect heeft op 
ondernemers en consumenten, en wat u hier tegen wilt doen.  

• In uw antwoord geeft u aan dat de maatregel uit Haarlem voortvloeit uit 
een aangenomen motie van de gemeenteraad, en daarmee verondersteld 
wordt breed gedragen te zijn. Het is aan de gemeente Haarlem (net als 
aan andere gemeenten) om hier beleid op te maken of niet. 
 

Toelichting 
Lid Van Haga heeft de vragen gesteld aan de minister van Landbouw, Natuur en 
Voedselkwaliteit en de staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap. In 
afstemming met het ministerie van OCW is afgesproken dat u de vragen niet 
mede namens OCW beantwoordt. Reden hiervoor is dat OCW, gezien de strekking 
van de vragen, geen rol en verantwoordelijkheid op deze onderwerpen voor zich 
ziet weggelegd. Het betreffen hier vragen over reclame, hetgeen geregeld is door 
middel van zelfregulering (Reclamecode voor Voedingsmiddelen). Hier is geen 
beleid op bij OCW. 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

  

 
 
  




